

Questions & Answers
Questions & Réponses

The following questions have been received against this bid solicitation:

Question #710:

For the northern locations (NU, NT), will the Consultant be accompanied by someone provided by NRCan (ex: site contact, Commissionaire)?

Response: Yes, the Consultant will be accompanied by someone provided by NRCan.

Question #11:

For the northern locations (NT, NU), could the surveys be performed during the weekend?

Response: It is a possibility that the surveys could be performed during the weekend. We can confirm the logistics once we are close to the start date of the site visit.

Les questions suivantes ont été reçues contre cette demande de soumissions:

Question #10 :

Pour le Nord (Nunavut, Territoires du Nord-Ouest), l'expert-conseil devra être accompagné d'une personne fournis par RNCAN (ex : site Contact, commissionaire)?

Réponse : Oui, l'expert-conseil sera accompagné par une personne fournis par RNCAN.

Question #11 :

Pour le Nord (Nunavut, Territoires du Nord-Ouest), pourrait être les sondages effectués au cours de la fin de semaine?

Réponse : Il est possible que les sondages pourrait être effectué pendant la fin de semaine. Nous pouvons confirmer la logistique une fois que nous sommes près de la date d'entrée en vigueur de la visite sur place.